
 
 

 

David Wielemans, Co-CFO EssilorLuxottica – CFO EssilorInternational 
Born in 1971. At Essilor Group since 2000. 
 
 David Wielemans joined Essilor in 2000 after having founded and led a start-up company 
in the area of IT /Finance. 
 
During the past 20 years in the Essilor Group, he has built a very strong, diversified and 
international career in all functions of finance and M&A, leading to local, regional and 
divisional CFO roles for major Essilor businesses, in France (2000 to 2005 and since 
2018), in the USA (2016 to 2017) and in Singapore, as CFO for the business side of the 
AMERA region -Asia, Middle East, Russia, Africa - (2012 to 2015). 
 
David holds a master’s degree in finance and accounting from the Conservatoire National 
des Arts et Métiers in Paris. 
 
 
 
David Wielemans, Co-CFO EssilorLuxottica – CFO EssilorInternational 
Né en 1971. Dans le Groupe Essilor depuis 2000. 
 
David Wielemans a rejoint Essilor en 2000 après avoir fondé et développé une start-up 
dans le domaine IT/Finance. 
 
Au cours des 20 dernières années dans le Groupe Essilor, il a mené une carrière 
internationale variée dans toutes les fonctions de la finance et des fusions-acquisitions qui 
l'a amené à prendre des responsabilités de Directeur Financier pour des entités centrales, 
régionales et locales du Groupe, notamment en France de 2000 à 2005 puis depuis 2018, 
aux Etats-Unis de 2016 à 2017, et à Singapour, où il a occupé le poste de CFO pour la 
partie business de la région AMERA (Asia, Middle East, Russia, Africa) de 2012 à 2015. 
 
David a une maîtrise en Finance et Comptabilité obtenu au Conservatoire National des 
Arts et Métiers de Paris. 
 
   
 


